

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, JANUARY 17, 1991
(52)

[Text]

The Standing Senate Committee on National Finance met at 11:00 a.m. this day, the Chairman, the Honourable Senator Fernand-E. Leblanc, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Leblanc (*Saurel*), Beaulieu, Bolduc, Comeau, Cools and Oliver. (6)

Other Senators present: The Honourable Senators Roblin and Simard. (2)

In attendance from the Parliamentary Centre: Dr. Edward J. D. Ketchum, Director of Research.

In attendance: The official reporter of the Senate.

The Committee, in compliance with its Order of Reference dated 19 June 1990 continued its examination of Bill C-69, An Act to amend certain statutes to enable restraint of government expenditures.

Witnesses:

From the National Union of Provincial Government Employees:

Mr. Larry Brown, Secretary-Treasurer.

From the Canadian Council on Social Development:

Ms. Valerie Sims, Acting Executive Director;

Mr. Terrance Hunsley, Policy Associate.

From the National Federation of Nurses' Unions:

Mrs. Kathleen Connors, President;

Ms. Carol Richardson, Executive Director.

The representatives of each organization made opening statements and responded to questions.

At 1:05 the Committee adjourned to the call of the Chair.

ATTEST:

Le greffier du Comité

John Desmarais

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 17 JANVIER 1991
(52)

[Traduction]

Le Comité sénatorial permanent des finances nationales se réunit aujourd'hui à 11 heures, sous la présidence de l'honorable sénateur Fernand-E. Leblanc (président).

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Leblanc (*Saurel*), Beaulieu, Bolduc, Comeau, Cools et Oliver. (6)

Autres sénateurs présents: Les honorables sénateurs Roblin et Simard. (2)

Du Centre parlementaire: M. Edward J. D. Ketchum, directeur de la recherche.

Présent: Le sténographe officiel du Sénat.

Conformément à son ordre de renvoi du 19 juin 1990, le Comité poursuit l'étude du projet de loi C-69, Loi modificative portant compression des dépenses publiques.

Témoins:

Du Syndicat national de la fonction publique provinciale:

M. Larry Brown, secrétaire-trésorier.

Du Conseil canadien de développement social:

M^{me} Valerie Sims, directrice exécutive par intérim;

M. Terrance Hunsley, adjoint aux politiques.

De la Fédération nationale des syndicats d'infirmières/infirmiers:

M^{me} Kathleen Connors, présidente;

M^{me} Carol Richardson, directrice exécutive.

Les représentants de chaque organisation font des déclarations liminaires, puis répondent aux questions.

À 13 h 05, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

ATTESTÉ: